
  

 Zápis z konference Královéhradecké oblasti dne 19. 1. 2023 ve Smiřicích  

zahájení konference: 17:35  přítomno: 26 delegátů (tj. 55,32%)  

 hosté: generální sekretář ing. Ing. Petr Kuklík, prezident ČJF Radek Rouč, člen VV Marek Holub 

  

Program Konference Královéhradecké oblasti ČJF   

Program konference:  

1. Zahájení  

2. Schválení pracovního předsednictva  

3. Schválení programu Konference Královéhradecké oblasti ČJF  

4. Volba mandátové a volební komise  

5. Volba návrhové komise  

6. Zpráva mandátové komise  

7. Zpráva o činnosti Královéhradecké oblasti 2022  

8. Zpráva o hospodaření KHO 2022  

9. Volba předsedy Královéhradecké oblasti  

10. Volba členů oblastního výboru  

11. Plán činnosti na rok 2023  

12. Návrh rozpočtu na rok 2023  

13. Diskuze  

14. Usnesení  

15. Závěr  

 

1. Zahájení   

Pan Pejos přivítal přítomné delegáty na konferenci Královéhradecké oblasti, přivítal hosty – 

prezidenta ČJF, pana Rouče, generálního sekretáře, ing. Kuklíka a člena VV pana Holuba, 

zkonstatoval, že na konferenci je přítomno 26 delegátů, což je nadpoloviční většina a konference 

je usnášení schopná.  

2. Schválení pracovního předsednictva  

 Stávající oblastní výbor navrhl pracovní předsednictvo ve složení: Alek Pejos, Jaromír Pour,  

Václav Bohdaský.  

Hlasování:  

Pro: 25 Proti: 0 Zdržel se: 1 

 

3. Schválení programu Konference Královéhradecké oblasti ČJF  

Pan Pejos seznámil přítomné s programem konference. 

Hlasování:  

Pro: 26 Proti: 0 Zdržel se: 0 

   

Dostavili se zástupci subjektů MR0078, MR0071 

Přítomno 28 delegátů, tj. 59,57% 



4. Volba mandátové a volební komise  

 Do komise mandátové a volební byli navrženi tito delegáti: Svatava Juhászová, ing. Jaroslav 

Malý, Martina Pavlasová 

Hlasování:  

Pro: 28 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

5. Volba návrhové komise  

Do komise návrhové byli navrženi: Petr Ticháček, ing. Kateřina Záleská, Václav Mrštil. 

Hlasování:  

Pro: 28 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

  

6. Zpráva mandátové a volební komise: 

 Kontrolou prezenční listiny mandátová a volební komise zjistila, že na konference se 

zúčastnilo 28 delegátů, (59,57%)   

7. Zpráva o činnosti Královéhradecké oblasti za rok 2022 

P. A. Pejos přednesl zprávu o činnosti Královéhradecké oblasti ČJF za rok 2022, sportovní 

výsledky a výsledky vzdělávání za toto období.   

 

8. Zpráva o rozpočtu za rok 2018  

S. Juhászová seznámila s čerpáním rozpočtu za rok 2022. 

9. Volba předsedy Královéhradecké oblasti  

 

Před volbou předsedy se všichni kandidáti, kteří byli písemně navrženi, představili delegátům 

konference. Jedna z kandidátek se nemohla konference zúčastnit, nedodala podepsaný souhlas 

s kandidaturou, proto byla z volebních lístků vyškrtnuta. Kandidát Josef Kupka a Václav 

Bohdaský se kandidatury  odstoupili z kandidatury. 

Na funkci předsedy přišel v řádném termínu pouze jeden návrh, nominován byl pan Alek Pejos.   

Hlasování:  

Pro: 27 tj.  96,43% Proti: 1 Zdržel se: 0 

 

 

10. Volba členů oblastního výboru  

Na členy oblastního výboru byli navrženi tito kandidáti: Václav Bohdaský, Karolína Kaniová, Jan 

Konečný  , Darina Kricnarová, Josef Kupka, Jaromír Pour, Dagmar Rejtharová, Alena 

Šmatolánová 

Hlasování: Jan Konečný 

Pro: 27 tj.  96,43% 

 

Hlasování: Darina Kricnarová 

Pro: 22 tj.  78,57% 



 

Hlasování: Jaromír Pour 

Pro: 26 tj.  92,86% 

 

Hlasování: Dagmar Rejtarová 

Pro: 14 tj.  29,79% 

 

Hlasování: Alena Šmatolánová 

Pro: 20 tj.  71,42% 

 

Do oblastního výboru Královéhradecké oblasti byli zvoleni: ing. Jan Konečný, Darina 

Kricnarová, Jaromír Pour, Alena Šmatolánová. 

 

Pan Pejos poděkoval jménem OV KHO i všech členů královéhradecké oblasti za práci v OV 

panu Kupkovi a panu Bohdaskému za jejich dlouholetou práci v OV KHO. 

 

11. Plán činnosti na rok 2023  

S návrhem plánu činnosti na rok 2023 seznámil delegáty pan Pejos. Plán může být doplněn novám 

OV. 

 

12. Návrh rozpočtu na rok 2023  

S. Juhászová přednesla návrh odstupujícího OV, aby rozpočet sestavil právě zvolený OV.  

13. Diskuze   

P. A. Pejos zahájil diskuzi. 

P. Šmatolán se dotazoval, kolik se v roce 2022 vybralo za licence a příspěvky v KHO, 

protože dotace pro KHO se mu zdá nízká.  

S. Juhászová odpověděla, že přesná čísla nemá, ale může mu tuto informaci najít.  

P. Pejos dodal, že malá oblast má malé dotace, další finance musí OV získat z dotací 

např.KHK.  

P. Ticháček kritizoval Radu ČJF za odsouhlasení zvýšení poplatku a licencí. Radní měli dát  

návrh, že takto velké zvýšení se musí nejdříve projednat na oblastních konferencích, pak 

teprve se o nich může hlasovat.  

P. Pejos se omluvil delegátům oblastní konference, označil toto hlasování za své první 

zaváhání při jednání Rady ČJF, jeho návrh na Radě byl navýšit poplatky o 30%, na Radě 

prezentoval výsledky průzkumu, dle kterého toto navýšení je pro členy akceptovatelné.  

P. Pour dodal, že termín konání Rady nebyl zvolen vhodně, 20. 12. byly poplatky 

schvalovány pod tlakem. Členský poplatek, zvýšený o 400% považuje za příliš vysoký. 

Prioritou VV má být shánění sponzorů a ne pouze navyšování poplatků od členů. Ani 

v jiných sportech vesnické kluby nepodporují extraligu. Navíc například i přes vysoké dotace 

na MČR si musí jezdci vše hradit sami.   

P. prezident Rouč vysvětlil, že finanční prostředky získané z členských poplatků budou 

vráceny zpět na oblasti, tím získají oblasti vyšší částky na podporu sportu v oblastech. 

Vysvětlil, že nyní se na členských poplatcích vybere cca 12 milionu Kč, rozpočet ČJF je 39 



milionů, dodal, že reprezentace je financována z dotací, nikoliv z příspěvků členů, dále, že 

SCM je vybíráno na základě výkonnosti, nikoliv dle finančních možností členů.   

P. Dědinová dodala, že základní chyba VV byla, že měl nejdříve vysvětlit důvody nutného 

zvýšení poplatků, pak teprve zvyšovat. Vysvětlovat cokoliv potom je pozdě.  

P. prezident Rouč chybu uznal, dodal, že nyní je na webu ČJF vše vysvětleno. Konstatoval, 

že Rada ČJF hlasuje dle svého názoru, nemusí brát při hlasování v úvahu názor členů oblastí. 

Jako problém uvedl základní neznalost Stanov ČJF, odpovědnosti členů i to. Že téměř nikdo 

nezná své povinnosti vzhledem k ČJF. 

P. Ticháček podotkl, že ČJF je organizace závislá na subjektivním názoru VV.  

P. prezident Rouč odpověděl, že členové VV mají zodpovědnost za činnost VV, ručí svým 

majetkem. Opět zdůraznil neznalost stanov, pravomocí VV a Rady ČJF. 

P. Pejos doplnil, že podle zákona o sportu má ČJF na dotace nárok. Z dotací na činnost svazu 

má být financován především výkonnostní sport, tj, ti co mají výkonnost maximálně do S. 

Z finančních prostředků na činnost svazu se např. ve fotbale dotují aktivity zejména na 

úrovni kraje. V ČJF mají oblasti k dispozici jen část prostředků vybraných z příspěvků členů. 

P. Pejos zdůraznil, že sport začíná v malých klubech, kterým může s financováním pomáhat 

OV, ale oblastní rozpočty v menších oblastech jsou podfinancované. ČJF je postavena zcela 

jinak, než ostatní sportovní svazy, rezervy velkých oblastí jsou v řádu milionů. Bylo by 

vhodnější tyto peníze investovat do sportu, do vzdělávání dětí, instruktorů, trenérů. Ale na 

rozpuštění rezerv je třeba velkou odvahu. 

P. Holub podotkl, že dotace z NSA nejsou nárokové, tudíž s nimi nemůže ČJF počítat na 

100%, navíc zvýšení poplatků bylo s radními konzultováno, oni na sebe vzali odpovědnost a 

rozhodli. Bez finančních prostředků bude svaz stagnovat. VV jedná s FEI o financování 

některých projektů, od roku 2023 bude pro členy ČJF i benefitní program, velmi výhodná 

možnost kvalitní úrazové pojistky. Po zveřejnění zvýšení se na předsedy oblastí obrátila se 

stížnostmi členská základna, ale není možné spoléhat při tvorbě rozpočtu ze 70% na státní 

dotace. 

P. Špinková se dotázala na možnost snížení alespoň některých poplatků. 

P. prezident Rouč řekl, jestliže Rada rozhodla, je toto rozhodnutí závazné, všichni v přihlášce 

do ČJF podepisují souhlas s dobrovolným vstupem do ČJF a souhlas s pravidly. Označil 

některé příspěvky na sociálních sítích za překročení hranice slušnosti. Zdůraznil, že 

jezdectví, jako sport gentlemanů by se nikdy nemělo za tyto hranice dostat. Kritizoval, že 

místo vysvětlování nutnosti zvýšení poplatků, se radní uchylují k nevhodným komentářům na 

sociálních sítích snaze revokovat své vlastní rozhodnutí. Dle jeho názoru nebude úbytek 

členů tak velký, jak je na sociálních sítích uváděno. Doplnil, že poplatky se v letošním roce 

měnit nebudou, pokud se ukáže, že v novém ceníku jsou chyby, je za VV připraven o něm 

diskutovat a změny zapracovat pro příští rok. 

P. Dědinová dodala, že mnoho dětí už poplatky nezaplatí, pro některé rodiče je 500 Kč částka 

vysoká, budou se tak množit závody mimo ČJF, závody bez pravidel, s vyšším rizikem 

úrazu.  

P. Pejos reagoval na příspěvek p. Holuba, souhlasil, že na dotace není právní nárok, ale 

ČSTV od svého založení v roce 1951, vždy dotace do sportu byly, není důvod strašit členy 

tím, že finanční prostředky nebudou. Navrhl VV zamyslet se, zda skutečně ČJF nutně 

finanční prostředky z poplatků nutně potřebuje zvlášť v době, kdy reálná mzda většiny 

obyvatel ČR poklesla. V této době prosazovat získání 50% potřebných financí z poplatků 



členů nepovažuje p. Pejos za vhodné. Členská základna se proti zvýšení poplatků 

„vzbouřila“, ne ve všem má pravdu, ale již osm radních žádá revokaci usnesení. Bylo by tedy 

vhodné ve velmi krátkém časovém úseku svolat Rady ČJF a nad některými poplatky se 

zamyslet. 

P. prezident Rouč odpověděl, že do půl roku od posledního jednání musí dle stanov Radu 

svolat a zcela jistě to dodrží. Kritizoval „strašení“ závody na louce, ČJF je jediná organizace, 

která smí jezdecké závody organizovat.  

P. Konečný i p. Černý podotkl, že mnoho jezdců se bude raději účastnit jen hobby závodů, 

aby nemuseli platit další poplatek za licenci. 

P. prezident Rouč konstatoval, že hobby závody jezdí proto, že nemají výkonnost na oficiální 

závody, navíc v oddílech je množství dětí i dospělých, ze které poplatek 100 Kč platí subjekt, 

aby měl „papírově“ více členů. Zdůraznil, že člen ČJF se nemůže účastnit neoficiálních akcí. 

P. Černý dodal, že pokud někdo v letošním roce poplatek nezaplatí, může se účastnit 

jakékoliv akce organizované mimo ČJF – opět bez pravidel, stačí si pronajmout závodiště. 

P. Pour navrhl do usnesení doplnit návrh na svolání Rady ČJF  do 14 dnů s projednáním výše 

členských poplatků. 

P. Ticháček se dotázal, z jakého důvodů musí být MČR tak finančně nákladné. 

P. prezident Rouč odpověděl, že cílem ČJF je podporovat veškerý sport, ale na MČR se 

kvalifikují ti nejlepší, je to naše „ výkladní skříň“, zde se s jezdectvím seznamuje široká 

veřejnost, MČR je prezentováno ve sdělovacích prostředcích.  

P. Vaníčková dodala, že v ČJF jsou nejen velké finanční nároky, ale i zbytečně složitá 

administrativa. 

P. Hrudka se zeptal, jak se bude dál vyvíjet ČJF, jaké jsou vize. Dle jeho názoru by mělo jít 

více prostředků do vzdělávání a do sportu. 

P. Bohdaský chtěl odpověď na otázku, jak problematiku poplatků vyřešit, protože někteří již 

poplatky zaplatili. 

P. Pejos vysvětlil, které dotace lze čerpat v rámci grantů z kraje – na sport, vzdělávání, 

závody, talentovanou mládež, z NSA – můj klub, údržba sportoviště, nabídl všem klubům 

možnost konzultace, jak je tyto dotace možné získat. 

P. Holub připomněl všem zástupcům subjektů, že od 1. 1. 2023 je nutné mít datovou 

schránku a např. problematiku daní řešit pouze přes datovou schránku. Zdůraznil, že 

benefitní programy, které budou nabízet partneři ČJF jsou určeny pro všechny, kteří zaplatí 

členský poplatek, členství v ČJF tak bude pro všechny výhodné.  

P. Šmatolán se ptal, do kdy musí být aktivní datové schránky. 

P. Holub odpověděl, že tato zde je povinnost vzhledem k státu, nikoliv k ČJF. 

P. prezident Rouč dodal, že finanční prostředky na OCM byly navýšeny tak, aby i začínající 

jezdci měli přístup ke kvalitnímu vzdělání. Z poplatků za každý start ve výši 15 Kč, který 

bude vybírán od pořadatelů závodů, bude pro pořadatele malých závodů hrazena odměna 

hlavního rozhodčího. 

Znovu označil jako chybu špatnou komunikaci nutnosti zvýšení poplatků, na webu ČJF je již 

vše vysvětleno. Chyba byla pouze v informovanosti, respektive v neinformovanosti.  

P. Dědinová souhlasila, že komunikace kolem poplatků byla velmi špatná. 

S. Juhászová doplnila, že vzdělávání by se mělo týkat i dětí bez licence, zatím jednotlivé 

programy jsou určeny pouze pro děti s licencí.  

P. prezident Rouč každá disciplína si může připravit program na až 160 000 Kč. 



P. Bohdaský navrhl zjednodušit systém refreshingů, náklady by měla nést ČJF.  

P. prezident Rouč je toho názoru, že žádné vzdělávání by nemělo zcela zdarma, většinou nese 

ČJF 75% nákladů, účastníci doškolení platí 25%. Vzhledem k tomu, že se jedná o placené 

funkcionáře je to zcela přiměřené. 

  

Následovala volba delegátů na celostátní konferenci ČJF  v roce 2022. Navrženi byli pan A. 

Pejose a pan J. Poura. 

P. Ticháček se dotazoval, proč právě tito dva delegáti. 

P. Pejos: Noví členové OV KHO musí mít nejdříve získat zkušenosti.  

Hlasování:  

Pro: 28  tj. 100% Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

  

13. Usnesení Za návrhovou komisi přednesla ing. Kateřina Záleská návrh usnesení. 

Usnesení schváleno 28 hlasy.   

14. Závěr   

Předseda Královéhradecké oblasti p. Pejos poděkoval přítomným za účast, popřál všem úspěchy v 

nové sportovní sezoně.   

 

  

Konference byla ukončena v 20:20  

Zapsala Svatava Juhászová   

  


